
Zápisnica  zo zasadnutia 
Obecného zastupiteľstva č.4/2013 obce  Svederník, 

konaného dňa 20. 5. 2013 
 
Prítomní: Ing. Králik Pavol, Mgr. Mazúr Milan, Ing. Chrustová Eva, p. Harmečný Roman, 
Ing. Majerčák Ján  
Hostia: Ing. Blažeková Viera, p. Ušák Peter  
 
K bodu 1/ 
Starosta obce privítal prítomných poslancov ako aj hostí a otvoril zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. 

a) Program podľa pozvánky zo dňa 13.5.2013 bol jednohlasne schválený. 
b) Návrhová komisia: p. Roman Harmečný 
c) Určenie overovateľov: Mgr.  Milan Mazúr, Ing. Pavol Králik 
d) Určenie zapisovateľa: p. Oľga Mintálová 

 
K bodu 2/ 
Doplnok č. 2 Územného plánu obce Svederník: 
 
Poslanci obecného zastupiteľstva na predchádzajúcom OZ č.3/2013 pripomienkovali návrh 
dodatku č.2 Územného plánu obce Svederník. Dôvodom pre ktorý sa doplnok rieši je potreba 
komplexného riešenia časti územia obce. Potreba spracovania Doplnku č.2 ÚPN-O vyplynula 
z požiadaviek pre vytvorenie územnoprávnych podmienok pre prípravu, povoľovací proces 
a následnú realizáciu zámeru spoločnosti EKOFIT, s.r.o. na vybudovanie administratívno -
poľnohospodársko - výrobného areálu v juhozápadnej časti katastra obce.  
 
Pán Peter Ušák konateľ spoločnosti EKOFIT, s.r.o. zaslal písomné stanovisko 
k pripomienkam poslancov OZ a informoval, že súčasťou jeho zámeru je aj vzorová okrasná 
záhrady. V tejto časti mal záujem do budúcna realizovať výstavbu reštaurácie, príp. kaviarne. 
Poslanci obecného zastupiteľstva sa vyjadrili, že jednoznačne nesúhlasia s umiestnením 
reštaurácie v prevádzke záhradníctva. Súhlasia s tým, že v projekte je vhodné riešiť predajňu 
vlastných produktov, prípadne menšiu kaviarničku a to v otváracom čase predajne. Poslanci 
OZ trvajú na zapracovaní svojich pripomienok a úpravu nesprávnych formulácii v Doplnku 
č.2 ÚPN-O, tak ako bolo dohodnuté. 
Pán Ušák potvrdil, že všetky pripomienky prerokuje so zhotoviteľkou Doplnku č.2  
(Ing.arch. Rihalovou) a tieto sa zapracujú tak, ako bolo dohodnuté. 
Zároveň deklaroval, že je pripravený s Obcou Svederník uzavrieť zmluvu o spolupráci 
a činnosťou svojej spoločnosti EKOFIT s.r.o. prispieť k rozvoju obce. Možnosti spolupráce  
navrhne a možnosti zároveň navrhnú aj poslanci obecného zastupiteľstva. 
 
K bodu 3/  
Žiadosť o prevádzkovanie zariadenia na  zhodnocovanie odpadov: 
Za: 4 
Proti: 1 
Zdržal sa: 0 
Žiadosť o prevádzkovanie zariadenia na zber odpadov: 
Za: 0 
Proti: 5 
Zdržal sa: 0 



Poslanci Obecného zastupiteľstva po diskusii k tomuto bodu navrhujú, že by bolo možné 
súhlasiť so zberom iba určitých komodít, nie však všetky komodity podľa prílohy č. 1. 
(zoznam nebezpečných  odpadov). 
 
K bodu 4/ 
Aktivity Obecného úradu Svederník: 
 
25.5. 2013 – Majstrovská Svederníka vo varení kapusty, majáles 
  1.6. 2013 – Športový Deň detí na ihrisku vo Svederníku 
 
K bodu 5/ Rôzne: 

Starosta obce informoval poslancov, že Obci Svederník bolo z Okresného súdu v Žiline 
doručené uznesenie zo dňa 29.04.2013, č. k. 4C/112/2013-50, kde bola uložená povinnosť 
vyjadriť sa k návrhu na začatie konania v právnej veci o zaplatenie 3 687,30 EUR s prísl., 
doručeného spoločnosťou VULCANUS, s.r.o. súdu dňa 30.01.2013. Starosta obce poveril 
zastupovaním vo veci pracného zástupcu obce. 

  
Starosta obce taktiež informoval poslancov, že Obci Svederník bola z advokátskej kancelárie  
S. A. Legal, s.r.o. doručená predžalobná výzva k zaplateniu faktúry Tibora Donáta vo výške 
5.158 Euro, za zhotovené stavebné práce v priestoroch sociálnych zariadení reštaurácie v KD, 
realizované v r.2009. Na túto výzvu reagoval právny zástupca Obce Svederník odpoveďou, 
v ktorej sa uvádza, že Obec Svederník p.Tibora Donáta viackrát vyzývala, aby predložil 
vyúčtovanie ním tvrdených prác a plnení, ktoré mal realizovať v súvislosti s rekonštrukciou 
spomínaných nebytových priestorov. P. Tibor Donát obci neposkytol žiadne podklady 
odôvodňujúce alebo preukazujúce ním tvrdenú cenu diela.  
Poslanci diskutovali o predmetnej rekonštrukcii a doručenej predžalobnej výzve a možnosti 
prípadného súdneho sporu. Ing. Králik navrhol záväzok zaplatiť v splátkach, tak aby sa 
nadmerne nezaťažoval rozpočet obce.  
 
Za: 4 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 
 
Starosta obce ďalej informoval poslancov o investícii, ktorá bola vykonaná v súvislosti 
s potrebou rekonštrukciou takmer 40-ročnej elektroinštalácie v objekte KD Svederník - časť 
reštaurácia (nový projekt, rozvádzače, elektroinštalačné práce, revízie). 
Poslanci upozornili starostu obce na dodržiavanie hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti 
a účelovosti finančných operácií. Zároveň podotkli na dodržiavanie Uznesenia č.4/2011 zo 
dňa 28.1.2011 starostom obce. 
 
Na záver poslanci obecného zastupiteľstva dali návrh na vypracovanie VZN o zákaze 
umiestňovania hracích automatov na celom území obce, resp. pripraviť podklady na 
referendum.  

 
  
     

Zapísal:           
 
Overil:                     


